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     Møde nr. 463. 2020-2021 

 

Referat fra menighedsrådsmøde torsdag den 11. februar 2021 kl. 19.00 

I Graverhuset Skovstræde 20, 4773 Stensved / eller virtuelt via teams efter eget ønske 

 

2 udgave af 03.032.21 

 

Tilstede: Sonja, Henning, Thomas (Teams), Niels (Teams), Ole (Teams), Inge (Teams) 

Fraværende med afbud:  

Fraværende uden afbud. 

 

Dagsorden:  
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Konfirmation forår 2021! med 

baggrund i Corona nedlukningen, og 

den dermed usikkerhed af hvor 

langvarig den bliver har flere sogne 

valgt at udskyde konfirmationen til 

august / september hvad er vores 

holdning til dette?  

Ønsker vi at flytte? 

Ønsker vi at udfører en høring blandt 

forældrene, og i givet fald hvordan? 

Er flytte til 29. august. Knud har 

lovet at sende brev til forældre 

Godkendt, brevet er sendt. 

3. Konfirmand undervisning / 

konfirmation i Vordingborg 

kommune Stege- Vordingborg 

provsti fra 2022 ændret En politisk 

vedtagelse!! Kommunens 

pressemeddelsen er tidligere sendt  

Der er vedtaget en ændring forhold til 
konfirmandundervisningen i fremtiden. Se 
aftalen på DAB’en.  

4. Flagstang ved kirken. Der er fra 

kirkeværger/ kirkegårdsudvalg 

forslag om en ny flagstang, og ønske 

om flytning af samme! 

Ønsker vi at flytte flagstangen og 

grave mere end 30. cm, skal der 

søges provstiet. Skal vi starte denne 

proces?  

  

Der er ønske om en ny flagstang, og evt. en 
flytning af denne. Kirkegårdsudvalget skal 
afholde møde, og fremlægger herefter for 
menighedsrådet. Mødet afholdes i 
marts/april måned. Thomas indkalder til 
dette møde.  

5. Der er fra Kirkeværgerne kommet 

ønske om drøftelse af kommissorium 

for gudstjenesteudvalget og 

udvalgets rolle  

Punktet udgår.  
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6. Referat fra præstegårdsudvalget, 

udflytningssyn den 2. februar, og det 

videreforløb. >udsynsrapporten 

ligger på Dap og kan læses der . 

Der er afholdt syn af præstegården. Synes 
afsløre at præstegården er meget forsømt, 
og at beløbet til renoveringen ikke er stort 
nok. Der skal findes en byggesagkyndig, som 
kan stå for hele renoveringen.  
Forslag om at leje en bolig til den kommende 
præst for f.eks. et år, og at man i den tid kan 
renovere præstegården.  
Vi søger provstiudvalget på det 
førstkommende møde.  

7. Adgang til regnskabssystem/ 

kirkegårdsystem. Efter skift til MF: 

regnskabskontor scanner vi faktura 

ind i regnskabssystemet. PT. er der 

en der har adgang! Vores graver. ER 

det rimeligt, at Graveren skal 

håndtere alle fakturer? Her tænkes 

også tidsmæssig. En adgang koster 

2368 kr. årlig! 

Der er adgang til banken nu, efter lang 
tovtrækning. Vi skal scanne de faktura som 
vi får og lægge det op i regnskabssystemet. 
Vi drøftede om vi skulle have en adgang til 
og dette blev vedtaget. Sonja bestiller. 

8. Church Desk! Kalvehave ønsker 

stadig at være med; men ønsker ikke 

at betale 50% jeg har undersøgt om 

det er mulig at skille hjemmeside og 

resten. Det er det ikke; men man kan 

nu integrere en anden hjemmeside i 

Church Desk. ( jeg holder fast i de 

50% )hvis de ønsker at benytte mere 

en nu, hvor vi betaler for Kalvehaves 

graver og sms til konfirmander  

Det skal være 50/50. Det har vi besluttet, og 
vi undrer os lidt over at formanden for 
Kalvehave, ikke overholder Kalvehave råds 
beslutning fra deres møde om dette emne.  

9. Vil det være nyttigt at medarbejdere 

får adgang til DAP? I dette år er der 

kommet mange oplysninger som 

medarbejdere kunne drager nytte af. 

Som det fungerer, videresender jeg 

oplysninger som medarbejdere skal 

have. Der er både en åben og lukke 

mail. 

Vi ønsker at medarbejderne kan få adgang til 
DAP.  

10. Kirkegårdskonferance, er det 

interessant? 

Henning og Joan er tilmeldt denne 
konference, er der andre der vil være med, 
så kan man stadig nå at melde sig tii. 

11. Orientering: 

 Aftale om Corydon om tekst 

on noder for kirker.  

 Regnskab funktion / 

bankforbindelse  

 Fibernet  

 
 Vi skal slette de andagter der ligger 

online (Facebook/Youtube) har salmer 
skrevet på. De andre uden tekster må 
gerne blive liggende. 

 Er snakket om. 
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 Forskellige udvalg 

 Præst  

 Web Master  

 Der bliver lagt fibernet ind, graverhuset 
bliver tilkoblet og vi ønsker at der 
kommer noget til kirken også.  

 Aktivitets- og gudstjenesteudvalget har 
ikke holdt møde endnu. Morten 
spørger om det er muligt at holde 
møde online, for at komme i gang.  

 Der er lavet nøgle aflevering til 
præstegården.  

 Brev til konfirmanderne. Videoer 
ønskes også på  

 Hjemmesiden skal opdateres, Morten 
arbejder videre med dette.  

12. Eventuelt Undersøgelse om kirkebil. Er det lovpligtigt 
at kunne tilbyde denne service?  

13. Godkendelse og underskrift.  

 

 

 

 

 Med venlig hilsen  

Sonja Andersen 


